
Protokoll fört vid PRO Sundsvalls samorganisations 

representantskapsmöte den 24 november 2022 kl. 10:00-12:45 

Plats Selångers IP café. Fika från 09:30-10:00 

Kl. 10:00 

Gäst: Mikael Westin Vård-Omsorgsnämndens ordförande. Han informerade om LSS boende, 

vad det innebär. Det ger möjligheten till eget boende, närhet tillstöd och gemenskap. 

 Undersköterskor saknas i kommunen, utbildning sker i gymnasium. 

 Stat-kommun skall samverka inom vården. Pilotområden är Kramfors, Indal samt Holm. 

Läkare och sköterska står till förfogande för äldrevården. För att slippa ambulanstransport 

till akuten med långa väntetider. De skall då jobba i ett ” mobilteam”, som kontakt 

till boendets personal. Träffpunkt för pensionärer och volontärer behövs på våra 

äldreboende. Matfors samt Ljustadalen är ett ex, sammankallande är Cecilia Moberg 

Dagordning 

1. Höstmötet öppnas 

Ordförande Inge Widén hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

2. Upprop av ombud, styrelse, revisorer, valberedning och distriktet. 

Ordförande Inge Widén förrättade upprop av representantskapsombud, PRO Sundsvalls 

samorganisations styrelse samt revisorer och konstaterar att 5 PRO föreningar samt 

valberedning ej var närvarande. 

PRO distriktets representant samt KPRs gruppledare var på KPR möte denna tid. 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes av representantskapet. 

 

4. Val av Presidiet  

a) Mötesordförande 

Repskapet utsåg sittande Inge Widén 

b) MötesSekreterare 

Repskapet utsåg Marita Öhlén 

c) 2st. justerare av dagens protokoll 

Repskapet utsåg Per Vennerlöf samt Folke Lundell 

d) 2 st. rösträknare 

Repskapet utsåg Per Vennerlöf och Folket Lundell 

 

5. Aktuell information från Riks-Distriktet samt RPR 

Representant från Distriktet ej var närvarande så lämnades denna punkt 

6. Information från KPR 

Kjell Olofsson uteblev pga. av KPR möte. Repskapet beslöt att lämna denna punkt. 

 



7. Ekonomi 

Kassör Hans-Gunnar Deldén redogjorde för budgeten i PRO 

Samorganisation med att vi har en minusbudget pga. ingen intäkt från föreningarna.  

Ett förslag finns till föreningarna att betala en avgift per medlem till 

samorganisationen fr.o.m. år 2023 med ca. 5kr/medlem 

Repskapet beslutar att godkänna den ekonomiska berättelsen 

8. Höstmötesbeslut 

a) Verksamhetsplan 2023 

4 st styrelsesammanträden, förberedelser för olika aktiviteter 

2 st representantmöten samt höst-års-möte. 

2 st ordförande konferenser 

1 st torgmöte med medlemsvärvning 2023-05-13 

Spa-resa till Pärnu/Estland. 

Utbilning av hemsida-medlemsregistrering, viktigt för våra föreningar. Harald / office, 

E365 inkl. e-mailsystem. 

b) Föreningsavgiften till PRO Sundsvalls Samorg. 

Förslag om avgift/ medlem från föreningarna  förblir  0kr för 2023 Godkändes 

c) Styrelsearvoden förblir oförändrad 

d) Budget 2023 godkändes 

 

9.  Trafiksäkerhetsfrågor 

Christer Tarberg uteblev pga. KPR. 

 

10. Styrelserapporter 

Inga rapporter fanns. 

 

11. Inkomna motioner 

Inga motioner 

12.   Nästa möte 

Nästa representantskapsmöte är 2023-05-12, Årsmöte. 

 

13.   Avslutning 

  Ordförande Inge Widén tackar alla deltagare och avslutar därmed mötet. 

 

Vid protokollet 

 

Marita Öhlén  

Sekreterare 

 

Inge Widén Per Vennerlöf Folke Lundell 

Ordförande Justerare   Justerare 


